

國際廚師日 2016

本年度由香港廚師協會舉辦的「國際廚師日」於2016年10月9日（星期日）假香港迪士尼酒店宴會廳已圓滿結束。扶康會非常榮幸連續第9年成為活動受惠機構之一。當日逾400位服務使用者及家屬不但品嚐大廚精心炮製的美食佳餚，亦參與迪士尼義工精心設計的遊戲，齊齊渡過一個愉快又難忘的下午。

活動當日，香港廚師協會共派出100位不同國籍並來自不同高級食府、酒店的名廚及廚藝學院學生為智障人士、精神康復者、自閉症人士及其家屬製作佳餚。迪士尼義工隊亦派出30人協助及與參加者一同遊戲，為活動增添不少歡笑。各廚師及義工身體力行關心弱勢社群，為我們的服務使用者送上一份真摯的關懷。

在活動完結前，香港廚師協會及迪士尼義工贈送小禮物予各參加者，令大家有一個愉快的驚喜。



International Chefs Day 2016

“The International Chefs Day” organized by Hong Kong Chefs Association, was held at the Hong Kong Disneyland Hotel on 9 October 2016 (Sunday). The Society is honoured to be one of the beneficiaries for 9 consecutive years and over 400 service users and their family members participated in the event. They all had a pleasant and unforgettable afternoon as they had enjoyed not only the delicacies prepared by chefs, but also the games specially designed by Disney VolunteARS.



The Hong Kong Chefs Association invited 100 chefs of different nationalities coming from various establishments to prepare meals for persons with intellectual disabilities, psychiatric disabilities, autism and their family members. 30 Disney VolunteARS took part in the event and played games with our service users amid a joyous atmosphere. The care of the chefs and volunteers demonstrated through their actions enabled our service users to feel the love from the community.

Towards to the end of the event, the chefs and volunteers surprised all the participants by giving them souvenirs, and this further made their day.